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Szanowny Panie Prezydencie 

Na wstępie chciałbym podziękować za interwencję i odpowiedź na poprzednią interpelację 
dotyczącą biletomatów, w której rzeczowo przedstawiono mi problem, który przyczynił się do 
problemu wydawania niewymiarowych biletów. Niestety już po otrzymaniu tej odpowiedzi mimo 
wcześniejszych zapewnień o tym, że to była sytuacja incydentalna sprawa powtórzyła się w 

autobusie linii nr 61. 

Mając na uwadze powyższe ponawiam swój wniosek o weryfikację i kontrolę biletomatów 
pod kątem prawidłowości wydruków kupowanych przez pasażerów biletów. 
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